分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。) 異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. 1eg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] **商標申請編號:** 302126862

Application No.:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標: Mark:

)uantum

[730] 註冊申請人姓名/名稱、

地址:

Zotos International, Inc.

100 Tokeneke Road, Darien CT 06820-1005, UNITED STATES

Applicant's Name, Address:

740/7註冊申請人的送達地址:

50] Applicant's Address for

Service:

Mayer Brown JSM

16th-19th Floors, Prince's Building,

10 Chater Road, Central,

HONG KONG

N/A

商標描述: [571]

Mark Description:

[511] 類別編號:

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

18-05-2012

申請人擬修訂類別3的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 3 to read as follows: 類別 Class 3

Hair lotions, hair care products, shampoos, conditioners, hair sprays, hair serums, hair straighteners, hair waiving preparations, styling preparations for the hair.

[210] 商標申請編號: 302596339

Application No.:

[540] 商標:

50]

Mark:

活力C菌

[730] 註冊申請人姓名/名稱、 內蒙古蒙牛乳業 (集團) 股份有限公司

地址:

中國內地 內蒙古呼和浩特市 和林格爾盛樂經濟園區

Applicant's Name, Address:

[740/7]註冊申請人的送達地址: 中港知識產權有限公司

Applicant's Address for

香港 港灣道1號

Service:

會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[511]

類別編號:

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日

期:

5, 29, 30, 32

15-11-2013

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 29,30 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Classes 29, 30 to read as follows: 類別 Class 29

肉;食用燕窩;魚製食品;食用水生植物提取物;水果罐頭;以水果為主的零食小吃;以果蔬為主 的零食小吃;醃製蔬菜;速凍方便菜餚;蛋;黃油;奶油(奶製品);奶酪;牛奶;凝乳;乳酒 (牛奶飲料);牛奶飲料(以牛奶為主的);乳清;牛奶製品;奶茶(以奶為主);可可牛奶(以 奶為主);酸奶;奶粉;奶昔;牛奶醬;豆奶(牛奶替代品);豆漿。

類別 Class 30

含牛奶的巧克力飲料;麥乳精;可可製品;甜食(糖果);奶片(糖果);巧克力;食品用蜂蜜; 蛋糕;以穀物為主的零食小吃;以米為主的零食小吃;穀類製品;麵條為主的預製食物;冰淇淋; 天然或人浩冰;小吃用冰;果汁刨冰;食用冰;冰淇淋粉;凍酸奶(冰凍甜點);冰淇淋凝結劑; 製食用冰用粉;冰棍;冰糕;冰磚;茶;茶飲料;調味醬;食品用香料(不包括含醚香料和香精 油);攪稠奶油製劑;奶茶(以茶為主)。

[210] 商標申請編號: 302596348

Application No.:

[540] 商標: Mark:

[730] 註冊申請人姓名/名稱、 內蒙古蒙牛乳業 (集團) 股份有限公司

> 中國內地 內蒙古呼和浩特市 和林格爾盛樂經濟園區 地址:

Applicant's Name, Address:

[740/7]中港知識產權有限公司 註冊申請人的送達地址:

50] Applicant's Address for 香港 Service: 港灣道1號

會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[511] 類別編號: 5, 29, 30, 32

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日 01-11-2013

Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 29,30 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Classes 29, 30 to read as follows:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

類別 Class 29

肉;食用燕窩;魚製食品;食用水生植物提取物;水果罐頭;以水果為主的零食小吃;以果蔬為主 的零食小吃;醃製蔬菜;速凍方便菜餚;蛋;黃油;奶油(奶製品);奶酪;牛奶;凝乳;乳酒 (牛奶飲料);牛奶飲料(以牛奶為主的);乳清;牛奶製品;奶茶(以奶為主);可可牛奶(以 奶為主);酸奶;奶粉;奶昔;牛奶醬;豆奶(牛奶替代品);豆漿。

類別 Class 30

含牛奶的巧克力飲料;麥乳精;可可製品;甜食(糖果);奶片(糖果);巧克力;食品用蜂蜜; 蛋糕;以穀物為主的零食小吃;以米為主的零食小吃;穀類製品;麵條為主的預製食物;冰淇淋; 天然或人造冰;小吃用冰;果汁刨冰;食用冰;冰淇淋粉;凍酸奶(冰凍甜點);冰淇淋凝結劑; 製食用冰用粉;冰棍;冰糕;冰磚;茶;茶飲料;調味醬;食品用香料(不包括含醚香料和香精 油);攪稠奶油製劑;奶茶(以茶為主)。

商標申請編號: [210] 302596357

Application No.:

[540] 商標: Mark:

YoyiC

[730] 註冊申請人姓名/名稱、 內蒙古蒙牛乳業 (集團) 股份有限公司 地址: 中國內地 內蒙古呼和浩特市 和林格爾盛樂經濟園區

Applicant's Name, Address:

[740/7]中港知識產權有限公司 註冊申請人的送達地址:

50] Applicant's Address for 香港 Service: 港灣道1號

會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[511] 類別編號: 5, 29, 30, 32

Class No.:

442

公布獲接納註冊申請日 01-11-2013

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 29,30 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Classes 29, 30 to read as follows: 類別 Class 29

肉;食用燕窩;魚製食品;食用水牛植物提取物;水果罐頭;以水果為主的零食小吃;以果蔬為主 的零食小吃;醃製蔬菜;速凍方便菜餚;蛋;黃油;奶油(奶製品);奶酪;牛奶;凝乳;乳酒 (牛奶飲料);牛奶飲料(以牛奶為主的);乳清;牛奶製品;奶茶(以奶為主);可可牛奶(以 奶為主);酸奶;奶粉;奶昔;牛奶醬;豆奶(牛奶替代品);豆漿。

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

類別 Class 30

含牛奶的巧克力飲料; 麥乳精; 可可製品; 甜食(糖果); 奶片(糖果); 巧克力; 食品用蜂蜜; 蛋糕;以穀物為主的零食小吃;以米為主的零食小吃;穀類製品;麵條為主的預製食物;冰淇淋; 天然或人造冰; 小吃用冰; 果汁刨冰; 食用冰; 冰淇淋粉; 凍酸奶(冰凍甜點); 冰淇淋凝結劑; 製食用冰用粉;冰棍;冰糕;冰磚;茶;茶飲料;調味醬;食品用香料(不包括含醚香料和香精 油);攪稠奶油製劑;奶茶(以茶為主)。

302597329 [210] 商標申請編號:

Application No.:

[540] 商標:

Mark:

[730] 註冊申請人姓名/名稱、

地址:

内蒙古蒙牛乳業 (集團) 股份有限公司

中國內地 內蒙古呼和浩特市 和林格爾盛樂經濟園區

Applicant's Name, Address:

[740/7]註冊申請人的送達地址:

Applicant's Address for

Service:

中港知識產權有限公司

香港

不適用

港灣道1號

會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室

[571] 商標描述:

50]

[511]

Mark Description:

類別編號:

Class No.:

5, 29, 30, 32

[442] 公布獲接納註冊申請日

Date of Publication of

Acceptance for

Registration:

01-11-2013

申請人擬修訂類別 29,30 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Classes 29, 30 to read as follows: 類別 Class 29

肉;食用燕窩;魚製食品;食用水生植物提取物;水果罐頭;以水果為主的零食小吃;以果蔬為主 的零食小吃;醃製蔬菜;速凍方便菜餚;蛋;黃油;奶油(奶製品);奶酪;牛奶;凝乳;乳酒 (牛奶飲料);牛奶飲料(以牛奶為主的);乳清;牛奶製品;奶茶(以奶為主);可可牛奶(以 奶為主);酸奶;奶粉;奶昔;牛奶醬;豆奶(牛奶替代品);豆漿

類別 Class 30

含牛奶的巧克力飲料;麥乳精;可可製品;甜食(糖果);奶片(糖果);巧克力;食品用蜂蜜; 蛋糕;以穀物為主的零食小吃;以米為主的零食小吃;穀類製品;麵條為主的預製食物;冰淇淋; 天然或人造冰;小吃用冰;果汁刨冰;食用冰;冰淇淋粉;凍酸奶(冰凍甜點);冰淇淋凝結劑;

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

製食用冰用粉;冰棍;冰糕;冰磚;茶;茶飲料;調味醬;食品用香料(不包括含醚香料和香精 油);攪稠奶油製劑;奶茶(以茶為主)。

[210] 商標申請編號: 302597338

Application No.:

[540] 商標: Mark:





中港知識產權有限公司

[730] 註冊申請人姓名/名稱、

地址:

內蒙古蒙牛乳業 (集團) 股份有限公司

Applicant's Name, Address:

中國內地 內蒙古呼和浩特市 和林格爾盛樂經濟園區

740/7

註冊申請人的送達地址:

香港

Applicant's Address for

港灣道1號

Service:

會展廣場辦公大樓 30樓 3011室

[571] 商標描述:

不適用

Mark Description:

5, 29, 30, 32

[511] 類別編號:

50]

Class No.:

01-11-2013

442 公布獲接納註冊申請日

Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 29,30 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Classes 29, 30 to read as follows: 類別 Class 29

肉;食用燕窩;魚製食品;食用水牛植物提取物;水果罐頭;以水果為主的零食小吃;以果蔬為主 的零食小吃;醃製蔬菜;速凍方便菜餚;蛋;黃油;奶油(奶製品);奶酪;牛奶;凝乳;乳酒 (牛奶飲料);牛奶飲料(以牛奶為主的);乳清;牛奶製品;奶茶(以奶為主);可可牛奶(以 奶為主);酸奶;奶粉;奶昔;牛奶醬;豆奶(牛奶替代品);豆漿

類別 Class 30

含牛奶的巧克力飲料;麥乳精;可可製品;甜食(糖果);奶片(糖果);巧克力;食品用蜂蜜; 蛋糕;以穀物為主的零食小吃;以米為主的零食小吃;穀類製品;麵條為主的預製食物;冰淇淋; 天然或人造冰;小吃用冰;果汁刨冰;食用冰;冰淇淋粉;凍酸奶(冰凍甜點);冰淇淋凝結劑; 製食用冰用粉;冰棍;冰糕;冰磚;茶;茶飲料;調味醬;食品用香料(不包括含醚香料和香精 油);攪稠奶油製劑;奶茶(以茶為主)。

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[210] **商標申請編號:** 302678914

Application No.:

[540] **商標:** Mark:

RSA

[730] **註冊申請人姓名/名稱、** Magpul Industries Corp.

地址: 400 Young Court, Unit 1, Erie, Colorado 80516, UNITED STATES

Applicant's Name, Address:

[740/7 註冊申請人的送達地址: ROUSE LEGAL

50] Applicant's Address for 18/F., Golden Centre,

Service: 188 Des Voeux Road Central,

HONG KONG

[571] **商標描述:** N/A

Mark Description:

[511] 類別編號: 13

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日 21-02-2014

期:

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 13 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 13 to read as follows: 類別 Class 13

Firearms accessories namely firearm slings and sling mounts for attaching slings to firearms.

[210] **商標申請編號:** 302955411

Application No.:

[540] **商標:**

Mark:

[730] 註冊申請人姓名/名稱、 KABUSHIKI KAISHA KINKANDO (KINKANDO CO., LTD.)

地址: 1-34-14 SANGENJAYA, SETAGAYA-KU, TOKYO 154-0024, JAPAN

Applicant's Name, Address:
[740/7 註冊申請人的送達地址: China Patent Agent (H.K.) Ltd.

50] Applicant's Address for 22/F, Great Eagle Centre,

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

Service: 23 Harbour Road, Wanchai,

HONG KONG

[571] **商標描述:** The applicant claims the colours yellow and red as elements of

Mark Description: mark "A" in the series.

[511] 類別編號: 5

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日 25-07-2014

期:

Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別5的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 5 to read as follows: 類別 Class 5

Anti-itchings (medical agents); anti-inflammatory agents; pharmaceutical agents for epidermis; instant cooling sprays for first aid to bruise, sprain, skin burn; instant cooling medical sprays for heat relief and anti-fatigue; antipyretic instant cooling sprays; instant cooling medical sprays for refreshment; topical cooling sprays for medical and therapeutic use; germ prevention agents for hands, antimicrobial agents for hands; germ prevention preparations and antimicrobial agents for kitchen use; germ prevention preparations and antimicrobial agents for bath rooms; odor eliminators and neutralizing preparations for use on diapers; odor eliminators and neutralizing preparations for use on shoes; deodorizers for toilet; deodorizers for kitchen garbage; deodorizing sprays (not for industrial purposes); deodorizing sprays (not for personal use); antibacterial liquid sprays (not for industrial purposes); antibacterial liquid sprays (not for laundry use); liniments; menthol; lotions for pharmaceutical purposes; liquid antipruritic; gargles (mouthwashes for medical purposes); insect-repellents; dermatological preparations that treat insect bites and stings; pharmaceutical preparations; analgesics; pain relieving liniments; insecticides; reagent paper for medical purposes; sticking plasters; bandages for dressings; fly catching paper; mothproofing paper; dietary supplements for humans.